

قوانين المخيم

HOUSE RULES

Shisha, fire and smoking are not allowed inside the Camp.
(Smoking and BBQ's are allowed in designated areas only).



لا يُسمح بالشيشة والنار والتدخين داخل المخيم
(يُسمح بالتدخين والشواء في المناطق المخصصة فقط)

Griller and portable stoves are strictly prohibited in the Camp.



يُمنع منعًا باتًا استخدام الشواية والمواقد المحمولة في المخيم.

We do not want you to be disturbed during your rest, so please do not disturb others while they are.



لا نريدكم أن تزعجوا خلال فترة راحتكم فاحرصوا على عدم ازعاج الآخرين خلال راحتهم.

Loud music, yelling or other loud noises are not permitted after 11 PM.



الموسيقى صاخبة, الصراخ أو الضوضاء العالية غير مسموح بها بعد الساعة 11 مساءً.

Bicycles and Scooters for adults or kids are prohibited in the Camp.



يحظر دخول الدراجات و السكوتر للبالغين أو الأطفال في المخيم.

Pets are NOT allowed.



غير مسموح بالحيوانات الاليفة.

Guests who are below the age of 18 years old, must have legal guardian staying with them throughout the stay.

يمكن للضيوف الذين لم يبلغوا سن 18 عاما أن يستمتعوا بإقامتهم اذا كانوا سيقومون مع وصيهم القانوني حصراً.

I accept the above-mentioned HOUSE RULES and agree if these are violated, then I am liable to pay up to AED 2000 as the cost of damages, associated with covering the cost of cleaning, clearing harmful effects, and in case of compensating other guests impacted by the violation of house rules.

أقبل قواعد المخيم المذكورة أعلاه وأوافق في حالة انتهاكها , فأني مسؤول عن دفع ما يصل إلى 2000 درهم إماراتي كتكلفة عن الأضرار , المرتبطة بتغطية تكاليف التنظيف , وإزالة الآثار الصارة , أو لتعويض الضيوف الآخرين المتأثرين بانتهاك قواعد المخيم.

